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 פנימי  עלון * שיאנהכפר  
   sachlav@outlook.com עורכת: שושנה שרקי  
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 רשף -בן צילה   /    אלקטרונית הצבעה

 
  הדיגיטלי   למימד   יפה  קפיצה  שעשינו   שמחתי

 2  להטריד   נצטרך   ולא ,  שלנו  בנייד   להצביע   ונוכל 

 .מיותרת  בניירת   להם   ולהפריע  לאים   קלפי   יושבי

 שלושה   של  קטנה  התקהלות  עוד   נמנע  ובנוסף

 הייתה  לא .                 אחד   ישיבות   בחדר   אנשים 

  את  זכרתי ,  לאפליקציה  להתחבר  קשה  בעיה  לי

  האפס  את   שכחתי   ולא   שלי  הזהות   תעודת  מספר

 .    בסוף  הביקורת סיפרת ואת , לפני

,  SMS  כ  יישלח  שהקוד   עד   קצת  חיכיתי  רק.  שלי   הנייד   מספר  את  הקלדתי  בקלות  גם

  לתוכן   שאחובר  כדי  ולהקליד   המספר  מה  לזכור,  מהמסך   שייעלם  לפני  אותו  לראות  והצלחתי

 .ההצבעה

  מחברי   אחד   את  הלולים  ועדת  לריכוז   ובחרתי   ההצבעה   תוכן  את  ראיתי !  ופלא   הפלא

  ביכולתי   גדולה  גאווה  והרגשתי  בהצלחה  בוצעה   שהצבעתי   לי   כתבו ".  חסמבה"

 . האלקטרונית 

 . הסמרטפון נבכי בידיעת המפוקפקים  י ילכישור בקשר  כאן  עד 

 

  עזרתי .  לאומי   ביטוח  באתר   האישי   לדף   להתחבר  הנסיונות   את  וזכרתי  וו -ה'ז-דה  לי   היה

  חשמל   בתשלומי  להנחה  זכאים   הם  אם  לבדוק  כדי,  זה   התחברות  בניסיון  חברים  למספר

  כאתר   התגלה  נכויות  ובעלי   מבוגרות ,  חלשות  אוכלוסיות   שמשרת   לאומי  ביטוח   אתר .  ומים

,  למייל  נכנסים  איך   ששכחו,  מייל  כתובת  ללא,  סמרטפון  ללא   לאלה  במיוחד ,  ידידותי   לא   מאד 

 . שנה 20 לפני  כמו מהיר  לא  והמוח , ושמיעה ראייה   כבדי שהם

 

  שלהם   הנייד   דרך  אלקטרונית  להצביע  להם  לעזור   ניסיתי,  שביקרתי  מהמבוגרים  חלק  אצל

  של   מהסוג  צדפה  נייד   אלא  סמרטפון   אין  לחלקם.  החיבור  את  לבצע  הצלחתי  לא  אני   וגם

  כי   אותה  ומחקו   ההודעה  את   הבינו   לא   חלקם .  שניהם  בין   אחד   נייד   יש  מהזוגות   לחלק .  פעם

  ימנע ,  בלבד    אלקטרונית  הצבעה  לשיטת   המעבר.  נוספות  הודעות  קבלת  חוסמות  ההודעות

  להתחבר  הפיסית   או/ ו  הטכנית   ביכולתה   שאין   מבוגרת   מאוכלוסייה   הבחירה  זכות   את

 . לאפליקציה

  שעות  לכמה  קלפי   מעין  ייפתח  הקרובה  שבהצבעה  אמר  והוא (  הסתמסנו)  גל   עם   דיברתי

  לאלה   יסייעו  הקלפי  שיושבי   אמר  הוא.  בנייד   להצביע  מצליחים  שאינם  המבוגרים  עבור

  חסויה   היא   ההצבעה  כי   תקין  נראה  לא   זה   פיתרון   גם .  המחשב   דרך  או   בנייד   להצביע   שיגיעו 

 . המוצעת בשיטה חבר  כל של החסיון  על לשמור  יהיה שניתן  לי  נראה ולא



 

  לאוכלוסייה   ולאפשר   שנית   לשקול ,  הקלפי   ומועדת ,  הקהילה  מהנהלת,  מגל   מבקשת   אני

  למספר   זה  אם   אפילו,  ופתקים  תיבה  עם  רגיל  בקלפי   להצביע,  בנייד   להצביע   יכולה  שלא

 . שעות של קטן

 ". הדמוקרטיה על  לוותר לא : "בצמתים אומרים  אנו  איך 

 . לבכם  תשומת  על תודה

 

   צילה                                                                                

 

 

25.11.20 

 

 מנהל קהילה.  -גל סער   /    תגובה

     צילה שלום,

המהות של הצבעה בקלפי היא לתת הזדמנות למקסימום חברים לממש את זכות  

 ההצבעה.

הקלפי מאפשר לכל מי שלא יכול לבוא לאסיפה, לשמור על זכותו להשפיע, והשיטה הזו  

 של קלפי, היא השיטה הכי קרובה למתן האפשרות הזו. 

לצערינו אנחנו רואים שחברים רבים מידי לא מוצאים את הזמן והמוטיבציה לצאת מהבית  

ההצבעה   ולהגיע פיסית לחדר ההצבעה בשעות המוגדרות, ולכן התפתחה שיטת

 הדיגיטלית. 

 כבר בהצבעות הניסיון אנחנו רואים השתתפות גבוהה יותר מההצבעות הפרונטליות.  

לכל שיטה יש את המחיר שלה, ואם השיטה הקודמת יצרה אתגרים פיסיים של איך לגרום  

הרי שההצבעה הדיגיטלית יוצרת   –לאנשים לצאת מהבית ולהגיע לחדר ההצבעה  

 אתגרים טכנולוגיים. 

ער, אין אפשרות להשתמש בשתי השיטות במקביל, כי הרישום צריך להיות בתוך  למצ

המחשב, אבל בהחלט ניתן ליצור סיוע למי שמתקשה לבצע את ההצבעה דרך הטלפון  



מזלב

האישי או דרך עמדת מחשב. היתרון של השיטה החדשה הוא, שבעצם כל אחד יכול לתת  

 את הסיוע הזה ולא רק צוות הקלפי. 

ה שמתקשה להצביע דרך המכשיר האישי, הוא/היא יכולים לפנות  /כך שאם יש חבר

כפי שאני מבין שפנו גם אלייך   –למישהו שסומכים עליו, כדי שיעזור לבצע את ההצבעה 

 בהצבעה הניסיונית. 

היתרון הנראה לעיין הוא שזה באמת מאפשר למקסימום חברים לממש את זכות  

אמצעות צוות הקלפי, או בעזרת חבר אחר  ההצבעה, בין אם הם עושים את זה לבד, או ב

 שיותר מקורב. 

מאחר וגם אלי למשרד הגיעו מספר חברים שעזרתי להם לבצע את ההצבעה )מקווה  

שמעכשיו הם יצליחו להסתדר לבד(, אני מאמין שכל אחד יכול למצוא את מי שיעזור לו  

 ברים. וכך נגיע לאחוזי ההצבעה המקסימליים, שבאמת ישקפו את דעת מרבית הח

מאחר והאסיפה שהתקיימה הערב החליטה להעביר שני סעיפים להצבעה בקלפי, נוכל  

להיווכח בהשפעה של השיטה החדשה על ההצבעה האמיתית, ואני מזמין כל מי שמעוניין  

כל מי שיכול להציע את עזרתו, להתגייס לטובת   –בעזרה, לפנות למי שיכול לעזור, וכמובן 

 האחר. 

 גל סער  –חה  שיהיה לכולנו בהצל

 

 

 

 טוב  במזל       

 נולד  בן       

 לאשר ושחר ראובינוב       

 נכד ואושר לסבתא ריטה       

 למאור דינה ואלי   אחיין                      

 המורחבת    המשפחה לכל  נחת  רוב        
 

 

 אחות לנווה ואורי     
 



 
 
 

 על הצבעה אלקטרונית   ועוד •

לאחר שכתבתי כמה פעמים על הנושא הזה, והבעתי את שמחתי על התקדמות 

התהליכים לקראת ביצוע, פנו אלי חברים בשאלה זהה בנושא: מה עם חברים שאין להם  

 ראייה. טלפון חכם, חברים שאינם מיודדים עם הטכנולוגיה, או חברים לקויי  

אני כמובן אינני מוסמכת לענות במקום מנהל הקהילה, ואני בטוחה שהוא יתן תשובה  

 מניחה את הדעת בעניין זה. שני דברים שאני בכל זאת יכולה לאמר בנושא: 

הצבעה בקלפי היא זכות בסיסית של כל חבר, ואינני רואה מצב שבו אנחנו נמנע   . א

להצבעה אלקטרונית נתון בידיו של רשם  ממישהו זכות זאת. מה גם שהאישור 

האגודות השיתופיות, ואין לי ספק שיש לכך מענה בחוק, שהרשם מופקד על  

 ביצועו. 

בקיבוץ שכן, שבו הנהיגו הצבעה אלקטרונית כבר לפני למעלה משנה, השאירו את   .ב

האופציה להצביע בקלפי. בקיבוץ ההוא זה מתבצע אצל המזכירה הטכנית, אבל  

ופציות נוספות. יש הגבלה של משך השעות שהקלפי זמינה, אבל  כמובן שיש א

 האפשרות קיימת, וזה העיקר. 

 

 מבצעי חורף ב... כנסו עכשיו  •

הודעה במייל שלי, מחברה מסחרית, שאני מזמינה אצלה מפעם לפעם. אבל,  קבלתי 

כשראיתי את ההזמנה, התלבטתי אם אזמין אצלם שוב. מדוע? כי הם כותבים בשגיאה  

 חמורה. "כנסו" במקום לכתוב "היכנסו".   עברית

בכל פעם שאני רואה את המילה "כנסו" או "כנס" או "כנסי", אני חושבת על אולם, שעלי  

לכנס קהל גדול לתוכו. ואולי, אחרי הקורונה אוכל לכנס את כל המשפחה שלי לכנס  

 משפחתי חמים ונעים.  

כבשים גדול, או עדר    לפעמים המחשבה הזאת מתחלפת בתמונה פסטורלית של עדר

 פרות,  וההוראה היא לכנס אותם למקום אחד. ואז אני נזכרת בשורות השיר: 

 

ר  קָּ נֵס בָּּ  !עוּר בּוֹקֵר, כַּ

ה חִישָּׁ חֵשׁ הָּ  !הָּ

ה  כִישָּׁ כִישׁ, לָּ  !הוֹ, לָּ

 שנים:   60או כפי ששרנו אותו לפני 



 עור בוקר, כנס כנס כנס בקר 

 כנס כנס בקר....  

)הביצוע המפורסם היה של "טריו ערבה", או "שלושת המיתרים": שמעון ישראלי, צבי  

 בורודו, ואריק לביא(. ואז היה ממש נכון לאמר כנס! 

בקיצור: כנס, כנסי, כנסו )ובגוף שני רבות "כנסנה", אם יש מישהו שעדיין מכיר מילה  

צירות ספרות )מכנסים אותן  כזאת( מצווים עלינו לכנס אוסף גדול של אנשים, בעלי חיים, י

 מהשורש כ.נ.ס, בניין פיעל, זמן ציווי.  -בספרים, למשל( וכו'. כנס 

 אבל:

 אם אנחנו רוצים שמישהו יבוא מבחוץ פנימה, עלינו לאמר לו: "היכנס/היכנסי/היכנסו".  

, גם פה הזמן הוא ציווי, אבל הבניין הוא נפעל )בעבר  השורש הוא אותו השורש כ.נ.ס

 ! היכנס"נכנס, נכנסה, נכנסתם וכו'( ובציווי: 

לתחנה, וביום גשם נאמר למי  היכנסו הביתה, לנוסעים: היכנסו לכן עלינו לאמר לילדים: 

 מתחת למחסה, על מנת שלא תירטב. היכנס שאנחנו אוהבים אותו:  

החיים מתנהלים על גבי המרשתת )אינטרנט( נבקש   ובזמנים המודרניים שלנו, כשכל

לויקיפדיה על מנת למצוא מידע   היכנסלגוגל,  היכנסי לאתר שלנו, היכנסו מאנשים: 

 בנושא מסויים. 

בעבר, כתבתי מכתבים לכל גוף שפרסם שגיאה כזאת, אבל הגעתי למסקנה, שיהיה עלי  

שלח בכל פעם את הרשימה  מכתבים כאלה. אולי אכין פורמט כללי, אולי א 500לכתוב 

 הזאת.  

למהדורה הדיגיטלית של "דברי הכפר", ותמצאו שם הרבה דברים    היכנסו אנא,  –והעיקר  

 מעניינים. 

     

 תמר וולפין                                                                                    

 

 



 
חברים   ימתחת לחדר האוכל וראיתשעת בין ערביים, עברתי ברחבה של 

 רת האומנות הזו לעיל. י מביטים ביצמול הקיר שמול הספריה, עומדים 

זה  יפה מה ששאלתי איך זה? ועודד כץ אמר ככה בשקט כמו לעצמו, 

לראות פרויקט אומנותי בתהליך. כל פעם שאתה עובר, אתה רואה עוד  

 וזה בדיוק זה. משהו שהתווסף. 

מורכב משברי חרס שנתרמו מהמון בתים  ה, הזהפסיפס פרויקט קיר 

 קצת ועוד קצת... בהתמדה וביסודיות. בקהילה. התנהל על ידי מרים כהן 

הקדישה ליצירת האמנות הזאת.                              הרבה שעות וימים, מרים 

 פירסמה, אירגנה, חיכתה, אספה, הדריכה.  

הזו. שברו הדביקו, תלו.  השתתפו בעבודת הפסיפס חברים וילדים המון 

    היפהפה והצבעוני הזה.הקהילתי יצרו את הפסיפס  ו

 רק לבוא להביט וליהנות. נותר  עכשיו 

  

 

  . ולכל העושים במלאכה; יישר כוח.על האירגון כהןלמרים  



 יניר קורנבליט                                        

 מראיינת: נורית אורן                                      

יניר הוא בן משק, בנם של צביקה ז"ל, מאמן הכדורגל המיתולוגי  

וחזר   שנים  לפני  עזב  יניר  בחצור.  שנה  חצי  לפני  שנפטרה  ז"ל,  ושרה  הקיבוץ,  של 

 לאחרונה עם בנו נדב. 

 מתי עזבת ואיפה היית מאז? 

בודה מועדפת במפעל. אבא נפטר עוד כשהייתי בצבא. עברתי  שנה אחרי ע  15עזבתי לפני  

למדתי   המסעדנות.  לעסקי  נכנסתי  ואז  כקב"ט  באבטחה  עבדתי  שם  בנתניה,  לסבתי 

קונדיטוריה אצל השף אורן גירון ועבדתי במסעדות. התחתנתי, התגרשתי, ועברתי לקריות  

הייתי אצל אמא שלי    לשנה וחצי. גם שם עבדתי במטבחים וחזרתי לצפון. תקופה מסוימת

בחצור, הכרתי את אמא של הבן שלי, שגרה במושב ברמת הגולן, ונולד לנו נדב. כשניהלתי  

את מסעדת "אסאדו ברמה", בצומת ווסט, השף אסף גרניט עשה אצלי תוכנית במסגרת  

 הסדרה "מהפכה במטבח". 

עם מספר  במשך כל התקופה הזאת, לא הייתי מבקר הרבה בקיבוץ, אבל שמרתי על קשר  

 מצומצם של חברים והשתדלתי להגיע ולהשתתף בטורניר הכדורגל לזכר אבא בכל שנה.  

 מה הביא אותך לחזור אלינו? 

לפני כמעט שנה הגעתי לפה בעקבות תמיר ברק, שחיפש עובדים לקייטרינג שלו. שמחתי  

והתקבלתי כאילו לא עזבתי אף פעם. מפרגנים לי ואוהבים אותי. זו לא היתה    לחזור לקיבוץ 

החלטה, זה פשוט קרה, סוג של סגירת מעגל. כשהגעתי, הקיבוץ נראה שונה, לא זכרתי  

את השבילים וכמעט ולא הכרתי אנשים. שכרתי דירה וציפיתי להחזיר לפה את הדברים  

  ו אליו עשרות צעירים שחיכו לו כל השבוע, הטובים שהיו פעם. למשל הפאב, שבזמנו הגיע

 שמעו מוסיקה ורקדו.  

 יש לי ראיון



אנשים ומכרתי    100 -רציתי להחיות את הפאב, ואירגנתי בו שני אירועים בינתיים. הגיעו כ 

אוכל שיצרתי. זאת היתה הצלחה. לפעמים אני מכין בבית פיצות ומוכר. יחד עם זאת אני  

 ים לפתח יזמויות.  חושב שלא מספיק תומכים פה בבני משק שרוצ

 ספר על נדב? 

כשנפרדתי מבת זוגתי החלטנו יחד, שטוב לילד לגדול בקיבוץ. כשהתחיל כיתה א', עבר  

בסערה לתלתון הצעיר. הוא צריך עדיין להסתגל אבל בסך הכול טוב    נדב לגור איתי ונכנס 

 לו. אני אב יחידני וזה לא תמיד קל. 

 מה אתה עושה היום? 

עובד אצל  אני  לי הרבה    תמיר. אחרי העבודה   בבקרים  ויש  אני ממציא את עצמי מחדש 

חלומות. אני מנסה ליצור אוכל חדש, והחברים שלי טועמים אותו. אני מפרסם בפייסבוק  

ומקבל תגובות חיוביות. האוכל שלי הוא יצירה שבאה מהבטן. את האוכל שלי לא אוכלים  

 איך לייצר כסף מהיצירה שלי.  אצל מישהו אחר, וכל מנה היא סיפור. אני צריך לחשוב

הייתי רוצה לפתוח קונדיטוריה בוטיק בקיבוץ, במקום קטן ואינטימי ולמכור עוגות ומאפים  

שלי. כל אחד יודע לאפות עוגות ביתיות, אבל אפייה מקצועית זה משהו אחר. לקונדיטוריה  

 אוכל" על שם חדר האוכל של פעם.  -שלי אקרא "חדר 

לדוגמה   ומחודשים.  משודרגים  מתכונים  על  שמבוסס  מתכונים  ספר  לכתוב  רוצה  הייתי 

קניידלך עם טעמים מזרחיים או נקניקייה בפיג'מה, המנה שהכי אהבנו, ולעשות לה פיוז'ן  

פיוז'ן הוא מיזוג טכניקות וחומרי גלם    לשדרג את הנקניק ולהגיש עם רטבים מעניינים.   –

א  שונים.  במטבחים  אותם  שמקורם  אשדרג  אני  פעם,  של  תבשילים  לי  יעבירו  אנשים  ם 

 ואכניס לספר.  

 יש לי שאיפה להעביר חוגי בישול ואפייה. הלוואי ואצליח. 

 הלוואי שתצליח יניר, הרבה בריאות והגשמת החלומות. 

 

 



לא תנום ולא תישן ועדת ספורט 
-       

 טניס שולחן
 

תרבות ורצון לפתח  בהמשך לשילוב של ועדת ספורט עם ועדת 

פעילויות עבור הקהילה, אנו שמחים לספר לכם על יוזמה מבורכת  

 של הקמת חדר פינג פונג. 

לפני כשבוע שרון כרמי )בליווי ותמיכה של עידו גרשמן( השלים שיפוץ, בניה והכנה של  

חדר פינג פונג לשימוש הקהילה. בשבוע שחלף הרצנו וניסינו את השולחן ואת המתחם.  

זמנית רשם שרון הנחיות לשחקנים לגבי השימוש בחדר טניס השולחן, והוראות כיצד  בו 

 לשמר את המקום לכל המשתמשים בפועל והעתידיים. 

חדר הפינג פונג נמצא במבואה המקשרת בין המועדון הישן לאולם. הכניסה למתחם היא  

 ין. דרך המדרגות בצד המערבי של האולם הפונות לביתם של אורי ואתי אדלשטי

 

 טניס שולחן הנחיות לשימוש בחדר 

 

המתחם, השולחן וכל הציוד הנלווה נרכש והוכשר לשימוש החברה ולכן חשוב שכולנו  

 נשמור עליהם כך שכולם יוכלו ליהנות ולאורך זמן. 

 לכן, חשוב שכל מי שמעוניין לשחק יעשה זאת על פי ההנחיות המפורטות מטה: 

 

לקבלת מפתח   אחראי המתחם )מטעם ועדת ספורט(מול  מראש חובה לתאם פעילות •

 . וחובה להחזיר בסיום הפעילות למען הסדר הטוב

. נוער המעוניין לשחק, יעשה זאת בליווי מבוגר  ומעלה 18כניסה מותרת רק מגיל   •

 אחראי. 

 דקות, אלא אם אין שריון של אחרים בסיום המשחק.   90זמן משחק יוגבל ל  •

 . מים בלבד אפשר . ר הפינג פונג בחד  מחוץ לתחוםהם מזון ושתיה  •

 . להביא נעלי משחק בנפרד כדי לא להכניס בוץ לתוך האולםיש  בימי גשם  •

  לכוון מערב הפונה  חלון את הכניסה והדלת את חובה לסגור בזמן שהות במתחם  •

 . כדי לא להפריע לשכנים   )מדרגות כניסה(

 . כדור למדפים המטקות וה את  להחזיר יש  בסיום המשחק •

 . לדווח על כל נזק שנגרם כדי שנוכל לתקן לפי הצורך חשוב  •

 



מכם, נא  שבבקשה  ך ה כ המקום הוקם לטובת הכלל ורווחת הקהילתזכורת נוספת!   לסיום

 יוכלו ליהנות לאורך זמן. כדי שכולם  , להתחשב בכולם

 

 לתאום ושריון זמן משחק נא ליצור קשר עם: 

 שרון כרמי 

 ועדת ספורט  –אחראי מתחם טניס שולחן  

 054-646-0586נייד: 

 

 ועדת תרבות וועדת ספורט  תודה לשרון ולעידו , 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                        תשמור על הגוף שלך, זה המקום היחידי שתהיה חייב לגור בו""

                                                                  הוא משפט שאמר ג'ים רון, פילוסוף עסקים מפורסם. 

                   אחת הדרכים היותר יעילות לשמור על הגוף, ואף לשדרג את יכולותיו, 

                                                                                היא פעילות גופנית קבועה. 

                                פעילות גופנית מחזקת את המוח ומסייעת בהתמודדות 

 . עם מספר רב של הפרעות נפשיות 

 

 

 

 



 
 

 

 

 ארז מירב / חניות במקומות ציבוריים     

 
אנו עושים מאמץ לשקם מקומות חניה קיימים ולהכשיר נוספים. עם זאת, אנו     לאחרונה

 מודעים למצוקת החניה ועושים הכל  על מנת לשפר את המצב לאחר שיקום התשתיות. 
 

 :אנחנו חוזרים ומבקשים לרענן את הנהלים שנקבעו
 

רטי( לצורך חניה חייב  מי שמעוניין לשים כורכר על חשבונו במקום ציבורי )שאינו מגרשו הפ 
 :לתאם זאת מראש עם ועדת תכנון. האישור יינתן בתנאים הבאים 

 .החניה שם לא מפריעה לנוי, לתנועה, או לכל שימוש אחר שהקיבוץ ימצא לנכון -
 
קחו בחשבון שייתכן שהקיבוץ או קבלן מטעמו יחפור שם בעת שיקום תשתית ולא יחזיר   -

 .את המצב לקדמותו 
 
 .סככה קבועה, אך אין מניעה לתלות רשת צל זמנית  אסור לשים -
 
.  בחניה במקומות ציבוריים, גם אם הוכשרו באופן פרטי,  "חניה פרטית"אסור לשים שלט   -

 .החניה תותר לכל תושבי הישוב
 

 ועדת תכנון     !תודה
 

 

 

 

 

 

   



 

 

 

 

 רותי גדליזון  /  חדשות מההרחבה

 

 שלום לכולם, 

 מגרשים(.  18מתחילים לשווק את הרחוב התחתון בהרחבה )בשעה טובה אנחנו 

, לכן אנחנו פותחים  2021בכוונת החברה הבונה להתחיל לפתח את התשתיות בקיץ 

 הרשמה בשלב ראשון לבני ובנות הקיבוץ ולתושבים החיים איתנו. 

הפרסום כרגע הוא פנימי בלבד, ומאוד נשמח אם כל מי שמעוניין ורוצה לקבל פרטים,  

 054-6780187 -במהלך החודש הקרוב לרותי גדליזון בטל׳  יפנה 

 Rutigdal@gmail.comאו מייל    

נשמח אם תעבירו את המידע למשפחות שאתם מכירים ונראה לכם שיתאימו   -בנוסף 

 לנו. 

 

   –כולם מוזמנים 

                                                     וצוות צמיחה דמוגרפית:    (הרכזת)רותי גדליזון   בברכה,  

   . אדלשטיין  ורועי נוי  זיו,  עומר   טלית , כץ צביה

 

 

 

 

 

 



 

 דרושות/ים  נציגות/ים  לוועדת תכנון 

 פיקוח ובקרה על תהליכי תכנון ובנייה בישוב.  הגדרת תפקיד ועדת תכנון:

 התווית מדיניות התכנון והצעות לתכנון ופיתוח של דרכים, חניות, ושצ"פ. 

מנכ"ל קיבוץ, מנהל קהילה, מנהלת תשתיות, מתכנן הישוב, מנהל ענף  הרכב הועדה : 
 עדיפות לנציגות שמשקפת את כלל האוכלוסייה -   ושבעה נציגי ציבור הנוי 

   הנהלת אגש"ח  : גורם ממנה של נציגי ציבור

 ארז מירב(  - )מועמד מומלץ להמשך כהונה  – :  יבחר בנפרד   יו"ר הועדה

ועדת תכנון כפופה להנהלת הקיבוץ ומכך מקור סמכותה, תוך תיאום ושיתוף    כפיפות:
 פעולה עם הוועד המקומי.  

 נים ש 3קדנציה: 

 

 תפקידי וסמכויות ועדת תכנון: 

 תקנון בנייה 

  בנייה פרטית

 בנייה ציבורית 

בשטח   ושטחים  משק  מבני  ציבור,  מבני 
 הקיבוץ

 תב"ע 

 הרחבה

 תכניות אב לתשתיות 

 דרכים וחניות 

 שימור אתרים 

 שמירה על האינטרס הציבורי 

 חזות הקיבוץ 

  ת חיים איכו

 מושפעת מהטיפול בענייני החצר 

 שיתוף הציבור 

 

25/11/20 
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 תדירות: 

ועדת תכנון תיפגש אחת לחודש, בהינתן נושאים לדיון. ישיבה תתקיים עם  
 מחברי הועדה. 5לפחות 

 

masha@kh-מנהלת מש"א   ניצן רימר,   10/12/20לפניות עד ה 
accounts.org.il    

 

 

 

 

 

 רותם גרוסמן  /  מהמכינה

 

שמח להודיע שמחר )יום חמישי(  

המכינה חוזרת לקיבוץ! החניכים  

בשבועיים האחרונים היו בהתנדבות  

בכפר נוער בכרמל שנזקק לעזרה  

בעקבות מגבלות הקורונה והמעבר  

 לקפסולות ונרתמנו לסייע להם. 

כלל החניכים והצוות עברו בדיקות קורונה ואתמול כולם קיבלו 

 תוצאות שליליות לקראת החזרה והשהייה בקיבוץ. 

 

ביום שישי בבוקר נסייע בניקיון הגגות והמרזבים של הותיקים 

 בקיבוץ )מוזמנים להצטרף כדי להצליח להגיע לכלל הותיקים(.

 

 מוצלחת לכולנו! שמחים ומתרגשים לחזור! חזרה 

 

 

mailto:masha@kh-accounts.org.il
mailto:masha@kh-accounts.org.il
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 ה/דרוש
 ת תחזוקה לענף התשתיות / איש

 
 עיקרי התפקיד: 

 אחזקת מבני ציבור: 
 עבודות שיפוץ מגוונות ,  איטום גגות .  ניקוי מרזבים , החלפת מנעולים         ·

 תחזוקה שוטפת של בית הקברות 
 מילוי בורות, צביעת כבישים  - אחזקת תשתיות

 המכינה ושל המבנים המושכרים אב בית: של 
 

 כישורים נדרשים 
 אמינות , יכולת עבודה עצמאית , שירותיות ברמה גבוהה 

 
 דרישות התפקיד

 ניסיון בעבודות שיפוץ , רישיון נהיגה בתוקף,  נכונות לעבודה פיזית 
  
 היקף: משרה מלאה  

 כפיפות: מנהלת תשתיות ונכסים 
  

 1/12/20עד ה    accounts.org.il-masha@kh, ניצן רימר         למשלוח קו"ח: 
  

 

 

 

 

לגשת בלי שום ענווה                                                 

 עם נוף מפואר ירוק ומצל.  לעץ עול ימים 

 להוריד/ לגלח את ענפיו ובדיו, זו התעללות. 

 ,   אפילו פה, או אל מי להתלונןולעץ אין 

 במערומיו. עומד הוא   בוש                             

 

יש אנשים שזה במקצוע שלהם לגזום עצים בצורה שפויה  

 ואסתטית 

 

 שושנה שרקי      

mailto:masha@kh-accounts.org.il
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 מי הולדת י
 

 

 אלונה אל אני   27.11

 סול לאור קראוס   

 מאורי ברק   

 

 רמה זולטי   28.11

 

 אזרן אשר    2.12

 נתנאל חגולי   

 טאי דר קפלן   

 

 

 

 

  ימי הולדת במסורת היהודית

כי כאשר עמלק היה נלחם באומות אחרות, הוא היה    : מובא תלמוד הירושלמי ב
צליח להתגבר על  מציב חיילים אשר להם היה יום הולדת באותו היום. כך הוא ה

 .[2]של בעל יום ההולדת גובר באותו יום מזלואויביו, בשל העובדה ש 

ש"הקב"ה ממלא שנותיהן של צדיקים מיום    : במסכת ראש השנה מפורש גמרא ב
כדוגמת לידתם,  ביום  נפטרים  שהם  צדיקים  של  שזכותם  כלומר  משה   ליום", 

 .שנולדו ונפטרו באותו תאריך בשנה דוד המלךו רבנו

 :הווים ציון דרך מציין ימי הולדת המ יהודה בן תימא תנאה

שְרֵה לַתַלְמוּד,   ן חֲמֵשׁ עֶּ שְרֵה לַמִצְוֹת, בֶּ ן שְׁלשׁ עֶּ ר לַמִשְׁנָה, בֶּ שֶּ ן עֶּ ן חָמֵשׁ שָׁנִים לַמִקְרָא, בֶּ בֶּ
ן  בֶּ לַבִינָה,  אַרְבָעִים  ן  בֶּ לַכֹּחַ,  שְׁלשִׁים  ן  בֶּ לִרְדּוֹף,  שְרִים  עֶּ ן  בֶּ לַחֻפָה,  שְרֵה  עֶּ ה  שְׁמוֹנֶּ ן    בֶּ
תִשְׁעִים   ן  בֶּ לַגְבוּרָה,  שְׁמוֹנִים  ן  בֶּ לַשֵיבָה,  שִׁבְעִים  ן  בֶּ לַזִקְנָה,  שִׁשִים  ן  בֶּ לָעֵצָה,  חֲמִשִים 

ן מֵאָה כְאִלּוּ מֵת וְעָבַר וּבָטֵל מִן הָעוֹלָם  :לָשׁוּחַ, בֶּ

 

 

https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%AA%D7%9C%D7%9E%D7%95%D7%93_%D7%99%D7%A8%D7%95%D7%A9%D7%9C%D7%9E%D7%99
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%9E%D7%96%D7%9C
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%99%D7%95%D7%9D_%D7%94%D7%95%D7%9C%D7%93%D7%AA#cite_note-2
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%92%D7%9E%D7%A8%D7%90
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%9E%D7%A9%D7%94
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%9E%D7%A9%D7%94
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%93%D7%95%D7%93_%D7%94%D7%9E%D7%9C%D7%9A
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%AA%D7%A0%D7%90%D7%99%D7%9D
https://he.wikipedia.org/wiki/%D7%99%D7%94%D7%95%D7%93%D7%94_%D7%91%D7%9F_%D7%AA%D7%99%D7%9E%D7%90
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 שושנה שרקי  /  העורכת שולחן
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